
Z A P I S N I K 

9. seje Upravnega odbora DGRM Kranj, ki je bila v petek, dne 27. 12. 2024 ob 16.00 uri v 
Gostilni Benedik v Stražišču pri Kranju.

Prisotni: dr. Iztok Purič, Alojzija Škerjanec, Roman Nahtigal, Janez Tavčar, predsednik NO 
ter  mag.  Franci  Jagodic  (zaradi  opravičene  odsotnosti  pisno  glasoval  pred  sejo  ter 
soglašal z vsemi predlogi sklepov)

Odsotni:  mag.  Franci  Jagodic  (opravičeno  odsoten), mag.  Franci  Rozman  (brez 
opravičila) in Nataša Vehovec (brez opravičila)

Za sejo je bil s sklicem predlagan in sprejet naslednji DNEVNI RED:

1. Potrditev zapisnika 8. seje UO 
2. Osnutek programa DGRM za leto 2025
3. Poročilo o aktivnostih društva in organov društva v letu 2024
4. Osnutek Finančnga načrta DGRM Kranj za leto 2025
5. Predlog kandidata za izvolitev nadomestnega člana UO  
6. Poročilo o prilivih in odlivih v letu 2024 in o tekočem stanju sredstev
7. Predlog za podelitev priznanja ZDGM v letu 2025
8. Poročilo o stanju članstva
9. Predlogi in vprašanja 

Članom UO je bilo v e-obliki poslano gradivo za 1., 2., 3., 4. in  8. točko dnevnega reda, 
predlogi in obrazložitve za 5., 6., in 7. točko pa so bili podani ustno na seji.

K točki 1

Zapisnik 8.  seje UO je bil  vabljenim poslan v elektronski  obliki  z  vabilom za sejo.  Na 
zapisnik ni bilo podanih pripomb, zato je bil sprejet:

SKLEP 56: Sprejme se zapisnik 8. seje Upravnega odbora DGRM Kranj, ki je bila  dne 28. 
6. 2024 v Gostilni Benedik v Stražišču pri Kranju.

K točki 2

Članom UO je bil poslan osnutek Programa dela DGRM Kranj za leto 2025, na katerega 
niso imeli pripomb in predlogov, zato je bil sprejet:

SKLEP 57: Sprejme se predlog Programa dela DGRM Kranj za leto 2025, ki se posreduje 
v razpravo in sprejem skupščini društva.

Društvo general Rudolf Maister Kranj
www.dgrm-kranj.si



 

K točki 3

Osnutek poročila o izvajanju posameznih nalog iz programa dela društva za leto 2024 je 
predstavil predsednik, ki je je preko celega leta zapisoval, katere aktivnosti in naloge so 
bile  opravljene.  Poročal  je,  da  so  bile  realizirane  vse  programirane  in  tudi  nekatere 
dodatne naloge (dodatne postavitve treh razstav ter dogovori in priprave za izdajo knjige 
predvidoma konec leta 2025 z delovnim naslovom »Alfred Lavrič in gorenjski junaki v bojih 
za severno mejo«).

O aktivnostih, ki jih sofinancira ZDGM, je predsednik izdelal sredi leta polletno poročilo, 
pred koncem leta pa tudi letno poročilo. 

Na predstavljeno poročilo ni bilo vprašanj ali predlogov za spremembe in dopolnitve, zato 
je bil sprejet naslednji sklep: 

SKLEP 58: Sprejme in potrdi se predlog Poročila o aktivnostih društva in njegovih organov 
v letu 2024, ki se posreduje v razpravo in potrditev skupščini društva. 

K točki 4

Osnutek Finančnega načrta DGRM Kranj za leto 2025 je predstavil predsednik društva. 
Posebej je predstavil, zakaj je v finančnem načrtu predvidenih tudi kar 15.000 € za izdajo 
knjige »Alfred Lavrič in gorenjski junaki v bojih za severno mejo« v nakladi 1000 izvodov. 
Povedal je, da bomo načrtovana sredstva za knjigo pridobili s prednaročili iz gorenjskih 
občin in ZDGM, nekaj pa jih bo po potrebi prispevalo tudi društvo. Kaže tudi, da nam bo 
uspelo iz zunanjega vira v celoti  pokriti  stroške tiska knjige. Po takem scenariju bomo 
knjigo brezplačno lahko zagotovili tudi vsem članom društva. Če načrtovanih sredstev ne 
bomo zbrali, bomo ustrezno znižali naklado knjige.

Sprejet je bil naslednji sklep: 

SKLEP 59: Sprejme in potrdi se predlagani Finančni načrt DGRM Kranj za leto 2025 ter 
posreduje v razpravo in potrditev skupščini društva. 

K točki 5

Predsednik  je  predlagal,  da  se  namesto  Jožeta  Kavčiča  v  UO  izvoli  Amalijo  Kavčič. 
Podpredsednik se je med sejo po telefonu pogovoril tudi s članico UO Nano Vehovec, ki 
se zaradi družinskih obveznosti že dalj časa ne more udeleževati sej. Dogovorila sta se, 
da  jo  bo  zamenjal  nov  član.  Soglasno  smo  se  dogovorili,  da  za  novega  člana  UO 
predlagamo Mirka Jenka, ki je po pogovoru s predsednikom NO Janezom Tavčarjem po 
seji s tem soglašal. 

Sprejet je bil naslednji sklep: 

SKLEP 60: UO skupščini društva predlaga, da z javnim glasovanjem namesto pokojnega 
Jožeta Kačiča vanj do konca mandata izvoli Amalijo Kavčič, namesto Nane Vehovec pa 
Mirka Jenka.



K točki 6

Blagajničarka Alojzija Škerjanec je predstavila Poročilo o denarnih prilivih in odlivih od 1. 1. 
do 30. 11. 2024. 

1. 1. je bilo denarnih sredstev 4.383,09  €. Prilivov do 30. 11. je bilo skupaj 3.786,66 €, 
odlivov v istem obdobju pa 1.963,40 €. 

Stanje denarnih sredstev 30. 11. na poslovnem računu in v blagajni je bilo 6.206,35 €.

Sprejet je bil naslednji sklep: 

SKLEP 61: 

UO sprejema poročilo blagajničarka o denarnih prilivih in odlivih od 1. 1. do 30.11. 2024. 

Za skupščino in NO društva blagajničarka pripravi Poročilo o denarnih prilivih in odlivih od 
1. 1. do vključno 31. 12. 2024. 

                                           
K točki 7

Predsednik  predlaga,  da  se  po  razpisu  ZDGM za  leto  2025  priznanje  Zveze  društev 
general Maister dodeli Alojziji Škerjanec, ki je od ustanovitve društva tudi članica UO in 
brezplačno opravlja blagajniške posle društva.  

Sprejet je bil naslednji sklep: 

SKLEP 62: 

ZDGM se po razpisu za leto 2025 predlaga, da se zlato priznanje podeli Alojziji Škerjanec, 
ki je od ustanovitve društva članica UO in brezplačno opravlja vse blagajniške posle zanj.

K točki 8

Predsednik je UO poročal o gibanju članstva od leta 2022 dalje. Na začetku leta 2022 je 
bilo v društvu 27 članov. Iz poročila o stanju članstva je razvidno, da se je število članov v 
letu 2022 povečalo za 12, v letu 2023 za 9, lani pa za 14. Poudaril je, da moramo pridobiti 
več mlajših članov. Zato naj tudi posamezni člani društva v članstvo povabijo vsaj enega 
svojega sorodnika ali znanca. Zato naj skupščina tudi letos pozove vse člane, da k temu 
dajo svoj prispevek, ker so ga v preteklem letu le redki..

K točki 8

Člani UO niso imeli predlogov in vprašanj. 

Na osnovi  sprejetih predlogov za obravnavo in sprejem na skupščini  naj  predsednik v 
imenu UO v februarju skliče redno letno Skupščino DGRM Kranj. 

Seja UO je bila zaključena ob 17.00 uri.
Predsednik:

                                                                                           Roman Nahtigal


